
Zápis 
 

 rozšířený výbor Klubu ČS dne 16. 9. 2023 v Kolíně-Štítarech 
 

Přítomni: dle presenční listiny 
 
Předseda Klubu př. Bek Karel přivítal přítomné členy. 
Přečetl návrh programu dnešní schůze. 
Př. Kyška doplnil program o další dva body - schváleno 
Byla odsouhlasena návrhová komise ve složení: př. Melichar, Lebeda, Kaluha. 
 
Ad 1) Zprávy členů výboru – matrikář informoval o stavu členské základny, stav k dnešnímu 
dni 173 členů. Dnes byl přijat 20 - letý mladý chovatel z Jihočeské OP. 
 
Ad 2) Zprávy poboček: 
Středočeská OP – př. Bek Z.: výstava pobočky 7.10.2023 v Úvalech, informoval o přípravě 
speciálky v Kolíně - byly zdraženy noclehy na 250,- Kč. Poprosil o pomoc při přípravě výstavy. 
Jihočeská OP – př. Křivánek, 69 ks na výstavě výletků, 30 holubů na burze v Soběslavi. 
Západočeská OP – př. Abrešek- speciálka OP proběhne při výstavě v Nýřanech 3. – 4. 11.  
Severočeská OP – př. Straka – schůze proběhla na konci června. Přehlídka výletků proběhne 
17.9. v Terezíně. 21.10. 2023 výstava pobočky v Terezíně v areálu firmy Kavalír. 
Východočeská OP – př. Kaluha, výstava pobočky 11.11. v Chlumci nad Cidlinou. Očekává se 
200 – 220 ks holubů. 
Jihomoravská OP – př. Pavelka, výstava pobočky Křenovice u Slavkova 4.11.2023. 
Severomoravská OP – př. Kyška, přijali 2 mladé chovatele, odsouhlasili 4 členy na bourání 
klecí. Mají 19 členů. 
OP Vysočina – př. Lebeda – v květnu na schůzi zvolili nový výbor ve složení: předseda – př. 
Pešek, jednatel – př. Lebeda, pokladník - př. Žák. Výstava pobočky bude v Chotěboři 23. – 24. 
9. 2023. Je přihlášeno 180 ks ČS. 
 
Ad 3) Speciálka Klubu: př. Kyška se seznámil s náměstkem ministra zemědělství. Návrh na 
podání dotace na celostátní speciálku už v letošním roce. Speciálka proběhne od 8.12. – 
10.12. 2023. Př. Bek Zd. rozdal pobočkám přihlášky na celostátní speciálku. Oceňovací lístky 
zajistí př. Havrda. 4.12. – stavění klecí 
                                6.12. – příjem zvířat 
                                7.12. – 7-8 příjem zvířat, od 8,00 posuzování zvířat 
  
Ad 4) jednání s ÚOK - návrh od ÚOK – posuzování na starý český oceňovací lístek, kluboví 
posuzovatelé by se měli jmenovat „hodnotitelé.“ Proběhla široká diskuse k posuzování na 
starý lístek a návrh od ÚOK o jménu spec. posuzovatelů jako o hodnotitelích.  
Návrh na nové klubové posuzovatele: př. Prauzek, Vališ, Hrstka, Dušek. Školení nových 
klubových posuzovatelů proběhne v Úvalech, při celostátní speciálce, nebo při akcích 
poboček. V případném styku s ÚOK vyžadovat písemný zápis z jednání.  
 
Ad 5) 9.3.2024 (podle školení posuzovatelů) proběhne školení červené barvy. Školení bude 
v Kolíně – Štítarech. 
 



Ad 6) př. Melichar – žádost o dotaci za propagaci ČS v zahraničí. Široká debata o proplácení 
cestovních nákladů pro členy poboček. Byla schválena dotace pro záp. OP ve výši 5.000,- Kč. 
Při dalších výstavních akcích bude o dotacích rozhodovat hlavní výbor Klubu ČS. 
 
Ad 7) Různé: návrh př. Kyšky, aby se všechny výstavní akce Klubu ČS pořádaly na starý 
oceňovací lístek. Př. Bek K. navrhl, aby se toto nenařizovalo. Bylo odsouhlaseno, že Klub ČS 
doporučeje pobočkám posuzovat na starý oceň. lístek.  
Příprava ročenky k 100. letům Klubu ČS. Výbor Klubu začne pracovat na ročence ke 100. 
letům Klubu ČS. 
 
Ad 8) Diskuse: Př. Dušek pošle př. Kyškovi předběžnou kalkulaci nákladů na celostátní 
speciálku jako podklad pro jednání s náměstkem ministra zemědělství ohledně dotací. 
Př. Hrubý přečetl informaci o dotacích chovatelským klubům pro rok 2023. 
 
Ad 9) Usnesení: přednesl př. Melichar. Usnesení bylo jednomyslně schváleno.  
 
Ad 10) Př. Bek K. poděkoval všem členům za účast a popřál jim šťastnou cestu domů. 
 
 
 
Zapsal: Hrubý Jaromír – jednatel Klubu ČS  
 
                          
 

 

 

 

 


